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Osa võtsid komisjoni liikmed: Evelyn Tõniste, Karille Bergmann, Karin Hellamaa, Kadri Hillak, 
Jüri Kiidron, Talvo Kont, Üllar Salumets, Saima Tell, Anti Värton.
Koosolekul ei osalenud komisjoni liikmed : Üllar Ahi, Hanna Hillak, Heino Kalvet, Kadri Kõiv, 
Riho Roon ja Kati Velner.
Koosolekul osalesid kutsututest: kultuuri- ja noorsootööspetsialist Merle Tombak, arenguspetsialist
Kalev Joab ning volikogu esimees Merike Prätz.

Margus Klaar: Kuna 2. päevakorrapunkti ettekandjal Getter Kõiv on kiire, siis teen ettepaneku, 
võtta 1. punktina arutusele Antsla valla noorte heaoluküsitluse kokkuvõte ja 2. punktina "Antsla 
valla eelarvest mittetulundustegevuseks toetuste andmise kord" määruse eelnõu arutelu.

Komisjoni liikmed olid tehtud ettepanekuga nõus. Kinnitati 3. punktiline päevakord.

Päevakord:

1. Antsla valla noorte heaoluküsitluse kokkuvõte
Ettekandjad: Getter Kõiv, Antsla valla noortevolikogu esimees ning Merle Tombak, kultuuri- ja 
noorsootööspetsialist 
2. "Antsla valla eelarvest mittetulundustegevuseks toetuste andmise kord" määruse eelnõu arutelu
Ettekandja: Kalev Joab, arenguspetsialist
3. Informatsioon

1. Antsla valla noorte heaoluküsitluse kokkuvõte

Ettekandega esines Antsla valla noortevolikogu esimees  Getter Kõiv ja tutvustas Antsla valla 
noorte heaoluküsitluse kokkuvõtet (antud protokolli lisana).
Küsimustikus toodud küsimustele on vastanud noored vanuses 5. klass kuni 26. aastased noored. 

Jüri Kiidron: Mitu noort on välja toonud narkootikumidega kaubitsemise?
Getter Kõiv: Mõni noor, aga kuna tegemist on tõsise probleemiga, siis on see välja toodud.

Merle Tombak: Küsitluse kokkuvõtte tegemisel istusid koos nii noortejuhid, kui ka rahvamajade 
juhid, et keskenduda sellele, mis ette võtta 14+ noortega ja nendele suunatud üritustega. 



Otsustasime, et tuleb läbi viia mõttetalgud noortevolikoguga ja õpilasesindusega teemal, millised 
oleksid kohad, kus noored saaksid käia ja kuidas neid kaasata. 

Talvo Kont: Koolivaheaeg on tulemas, kas noortekeskused ja KSK kasutavad seda aega ära, et 
pakkuda noortele tegevust?
Merle Tombak: Noortekeskused kindlasti rohkem, kultuurimaja vähem. Oldi seda meelt, et 
koolivaheajal käiakse noortekeskuses oluliselt vähem, sellepärast et koolitransport ei toimi ja see 
on aeg, kus ollakse perega, tehakse väljasõite ja reisitakse. Küll on räägitud sellest, et reede ja 
laupäeva õhtuti võiksid noored võimlasse pääseda, aga kuidas korraldada sissepääsemine, vastutus,
seda ei ole veel lahendatud.  

Merike Prätz: Noortele on proovitud anda võimalus õhtuti koos aega veeta, aga kahjuks ei 
kasutanud noored seda aega sihtotstarbeliselt, vaid kasutati nn võimalusena ära.

Toimus arutelu laste trenniaegade üle. On treeninguid, mis on liiga hilja õhtul, alles peale 
täiskasvanute treeninguid. Noored peaksid olema eelistatud olukorras. Otsustati, et olukorda peab 
arutama treeneritega. 

Noorte poolt välja toodud probleem - bussiliiklus vajab analüüsimist. 
Evelyn Tõniste: Kui üks inimene vallamajas juba tegeleb õpilastranspordi korraldamisega ja tal on 
juba üle poole infost olemas, siis ta võib koondada kogu bussiaegade info ja esitada selle koolidele
avalikustamiseks nt stendil.  
Arutati lisatranspordi korraldamise võimalikkust õhtusel ajal ringides osalevatele õpilastele. 

Komisjoni liikmed võtsid informatsiooni teadmiseks.

2. "Antsla valla eelarvest mittetulundustegevuseks toetuste andmise kord" määruse eelnõu 
arutelu

Ettekandega esines arenguspetsialist Kalev Joab ja tutvustas määruse eelnõud.

Toimus arutelu.

Täiendati määruse eelnõud ja parandati sõnastust. Arutelu jäi pooleli.
Komisjoni liikmed otsustasid, et arutelu jätkub järgmisel koosolekul, mis toimub   14. novembril   
2019. a, algusega 16.00.

3. Informatsioon
3.1 Avalduse arutelu
Euroopa Meistrivõistlustel Saint-Peirre-Les-Elbeufis Prantsusmaal petanques triodele osales 
Antsla valla noorsportlane 02.10-07.10.2019. a ja palub toetada võistlustel osalemist summas 700 
eurot. Kulude nimekiri toodud. 

Kalev Joab: Praeguse korra alusel peab see noorsportlane olema Vabariigi tasemel tunnustatud. 

Toimus arutelu. 

Evelyn Tõniste: Kui sportlasel on olemas dokumendid, et on Vabariigi tasemel tunnustatud ja 
enamus komisjoni liikmetest toetab osalustasu katmist, siis ta saab selle raha. 



 
Komisjoni liikmed toetasid tehtud ettepanekut.
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